
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  24 NOVEMBER 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De voorzitter opent de vergadering. Wethouder Stam deelt mede dat het zo goed 
als zeker is dat het WK Shorttrack in februari/maart 2021 weer in Dordrecht zal 
plaatsvinden en dat de toegezegde informatie aan de raad binnenkort komt. Mede 
middels dit evenement kan Dordrecht als topsportstad op de kaart worden gezet. 
De vergaderagenda wordt vastgesteld.  

2 Vaststellen besluitenlijst Commissie Sociale Leefomgeving 17 november 
2020

Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast. 

3 Vragen aan het College

Besluit
Dhr. Kwaak (VVD) stelt vragen over onderwijs en veiligheid: Wat is het beleid bij 
de Dordtse scholen en hoe wordt toegezien/gecontroleerd op wapenbezit en in 
hoeverre is dit onderwerp van gesprek tussen schoolbesturen en het college van 
BenW? Hoeveel van de schorsingen en verwijderingen zijn te wijten aan dat 
wapenbezit in de afgelopen jaren? Is de afname van schorsingen en verwijderingen 
in het schooljaar 2019/2020 te verklaren door het feit dat de leerlingen nagenoeg 
de hele tweede helft van het schooljaar niet op school zijn geweest vanwege de 
lock-down? Wat gebeurt er met die jongeren nadat die om die reden van school 
worden verwijderd? Wordt er aangifte of melding gedaan bij de politie, wat doet de 
politie daarmee, wordt de jongere aangemeld bij DGJ om te bezien hoe voorkomen 
kan worden dat dit gedrag van kwaad tot erger leidt?
Wethouder Heijkoop heeft reeds aangegeven dat de vragen schriftelijk beantwoord 
zullen worden

Mevr. Striebeck (VSP) stelt vragen over het mantelzorgtegoed op de Dordtpas: 
Klopt het dat het tegoed voor mantelzorgers, dat op de Dordtpas staat, vervalt op 
1 januari 2021? Zo ja, wat gebeurt er dan met dit geld? Hoe kunnen wij nog 
stimuleren om dit tegoed alsnog op te nemen? Tegelijkertijd zouden wij willen 
vernemen hoeveel mantelzorgers al gebruik hebben gemaakt van het tegoed?
Wethouder Heijkoop antwoordt het mantelzorgtegoed op de Dordtpas inderdaad 
per 1 januari 2021 verloopt en dat er wordt gekeken naar technische manieren om 
dit tegoed over te hevelen naar het nieuwe jaar, of als alternatief bijvoorbeeld een 



extra december campagne te bieden. Uitgangspunt is dat de middelen in ieder 
geval beschikbaar blijven voor de mantelzorgers. De evaluatie van de werking van 
de Dordtpas, die is toegezegd, komt in ieder geval nog naar de raad. 

4 Beschikbaar stellen van krediet en instemmen met verplaatsing van vv 
Dubbeldam / Sportpark Schenkeldijk accommodatieontwikkeling

Besluit
Twee insprekers krijgen het woord in de commissie. Allereerst dhr. Bert van der 
Schaar, voorzitter Dordtsche Rugby Club en daarna dhr. Arie in 't Veld, voorzitter 
v.v. Dubbeldam. Beide heren geven aan positief gestemd te zijn over de 
voorliggende plannen. De plannen bieden mogelijkheden tot groei op het sportpark 
en de samenwerking tussen beide verenigingen is de afgelopen tijd goed. Het 
positivisme onder de sportparkgebruikers en de leden is weer terug van 
weggeweest.
De commissie gaat in gesprek over het raadsvoorstel. Over het algemeen zijn de 
commissieleden positief gestemd en zij erkennen de lange aanloop van het dossier 
en dat samenwerking tussen verschillende partijen heeft geresulteerd in een mooi 
toekomstbeeld. Ook de positieve geluiden van de Sportraad worden gewaardeerd. 
Ondanks dat maatwerk op de Schenkeldijk van belang is geweest, spreken 
sommige commissieleden zorgen uit eventuele precedentwerking in de toekomst. 
Ook kan het op dit moment ontbreken van een integrale sportparkenvisie zorgen 
voor onduidelijkheid voor andere sportverenigingen. Wethouder Stam geeft aan 
dat verschillende sportverenigingen gefaciliteerd worden om zaken te realiseren op 
andere sportparken zodat er ook weer een hernieuwd vertrouwen opleeft voor de 
toekomst.
De wethouder zegt toe een overzicht te geven van de gevolgen van de 
garantstelling op het weerstandsvermogen. Daarnaast zegt de wethouder toe om 
het advies van het Waarborgvoorstel over het raadsvoorstel te delen met de raad 
zodra beschikbaar. Tot slot zegt de wethouder toe om in Q2 van 2021 een 
overzicht te geven van de plannen en ontwikkelingen rondom de verschillende 
sportverenigingen en veranderingen op de sportparken. 

De commissie besluit het raadsvoorstel te agenderen als hamerstuk voor de 
gemeenteraad van 15 december 2020.

5 Raadsinformatiebrief over Voortgang Lokaal plan Jeugd 2019-2022

Besluit
De commissie bespreekt dit agendapunt gezamenlijk met het raadsvoorstel plan 
van aanpak Overgang Jeugdwet-Wmo (2634754). De commissie spreekt over 
woonruimte tekorten, de verlengde Jeugdzorg, regie van ouders/verzorgers, 
cliëntondersteuning en de verkokering tussen Jeugdwet en Wmo. In het kader van 
de huidige coronacrisis, is de vraag of de huidige plannen nog reëel zijn.
Wethouder van der Linden licht toe dat het effect van corona zeker groot is op 
jongeren, maar de basisstructuur van de jeugdzorg is goed om de problematiek op 
te vangen. Er zijn wel extra risico's op het gebied van jongerenwerkloosheid, 
huisvesting etc. Na de jaarwisseling komt er een RIB naar de raad omtrent alle 
maatregelen die zijn gefinancierd uit het innovatiefonds, waaronder de pontonnier.
Voor het verkrijgen van inzicht bieden de maandrapportages van de SOJ veel 
mogelijkheden. Het college levert deze maandrapportages aan bij de griffie en die 



zorgt dat deze met de commissieleden worden gedeeld. 

De commissie besluit de RIB ter kennisgeving te agenderen voor de 
gemeenteraad. 

6 Instemmen met het plan van aanpak 'Overgang Jeugdwet-Wmo'

Besluit
De commissie bespreekt dit agendapunt gezamenlijk met de RIB voortgang lokaal 
plan Jeugd 2019-2020 (2559725). De commissie spreekt over woonruimte 
tekorten, de verlengde Jeugdzorg, regie van ouders/verzorgers, 
cliëntondersteuning en de verkokering tussen Jeugdwet en Wmo. In het kader van 
de huidige coronacrisis, is de vraag of de huidige plannen nog reëel zijn.
Wethouder van der Linden licht toe dat het effect van corona zeker groot is op 
jongeren, maar de basisstructuur van de jeugdzorg is goed om de problematiek op 
te vangen. Er zijn wel extra risico's op het gebied van jongerenwerkloosheid, 
huisvesting etc. Na de jaarwisseling komt er een RIB naar de raad omtrent alle 
maatregelen die zijn gefinancierd uit het innovatiefonds, waaronder de pontonnier.
Voor het verkrijgen van inzicht bieden de maandrapportages van de SOJ veel 
mogelijkheden. Het college levert deze maandrapportages aan bij de griffie en die 
zorgt dat deze met de commissieleden worden gedeeld. 

De commissie besluit het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de 
gemeenteraad. 

7 Instemmen met Intensivering programma Samen tegen Armoede en de 
voorgestelde structurele dekking 

Besluit
De commissie besluit het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de 
gemeenteraadsvergadering van 15 december 2020. 

8 Raadsinformatiebrief over Renovatie zwembad De Dubbel

Besluit
De commissie besluit de RIB niet eerst in de commissie te behandelen, maar deze 
direct als bespreekstuk te agenderen voor de gemeenteraadsvergadering van 15 
december. De volgende politieke vragen worden daarbij geformuleerd: Wat vindt 
de raad van het doorlopen proces? Vindt de raad de overname inhoudelijk gezien 
de juiste keus? 
Voor de voorbereiding naar deze behandeling in de raad verzoekt de commissie 
het college met klem om een feitenrelaas, en het verschaffen van de 
mandaatregeling.  

9 Raadsinformatiebrief over Voortgang Dordtse Onderwijsvisie, 2020-2030

Besluit
De commissie agendeert de RIB ter kennisgeving voor de gemeenteraad.  



10 Beantwoording door het college van artikel-40 vragen RvO van de fractie 
GroenLinks over Aankoop Zwembad De Dubbel

Besluit
De commissie besluit deze beantwoording bij de raadsbehandeling van de RIB over 
Renovatie zwembad De Dubbel (2640950) te voegen. 

11 Beantwoording door het college van artikel-40 vragen RvO van de fractie 
CDA over Aankoop zwembad De Dubbel

Besluit
De commissie besluit deze beantwoording bij de raadsbehandeling van de RIB over 
Renovatie zwembad De Dubbel (2640950) te voegen. 

12 Beantwoording door het college van artikel 40-vervolgvragen RvO van de 
fractie PVV over Ventilatiesystemen Dordtse scholen

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

13 Beantwoording door het college van artikel-40 vragen RvO van de fractie 
PvdA n.a.v. verwerving van zwembad De Dubbel

Besluit
De commissie besluit deze beantwoording bij de raadsbehandeling van de RIB over 
Renovatie zwembad De Dubbel (2640950) te voegen. 

14 Beantwoording door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie 
VVD over Leefbaarheid in een deel van de wijk Sterrenburg

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

15 Artikel 40 vragen RvO van de fractie VVD over Zwarte Piet en bibliotheken

Besluit
De commissie neemt kennis van de vragen in afwachting van de beantwoording 
door het college. 

16 Informatiebrief Serviceorganisatie Jeugd ZHZ over verzoek om 
zienswijzen begrotingswijziging 2021

Besluit
De commissie neemt kennis van de brief in afwachting van een conceptzienswijze 
van het college. 



17 Brief van het FNV over Problemen met CAK mogen niet leiden tot schulden 
voor minima

Besluit
De commissie neemt kennis van de brief. 

18 Artikel 39 vragen RvO van de fracties PvdA en GroenLinks over Zwembad 
De Dubbel

Besluit
De commissie neemt kennis van de vragen in afwachting van de beantwoording 
door het college. De commissie besluit de beantwoording t.z.t. bij de 
raadsbehandeling van de RIB over Renovatie zwembad De Dubbel (2640950) 
te voegen. 

19 Termijnagenda Commissie Sociale Leefomgeving december 2020, januari 
2021 

Besluit
De commissie besluit het raadsvoorstel Krediet Sportboulevard - aanpassing 
installatie vanwege legionella (2636785) te agenderen voor bespreking in de 
commissie op 8 december.  

20 Rondvraag

Besluit
De commissie spreekt tijdens de vergadering af dat de griffie voorziet in een 
periodiek overzicht van de verschillende voorbereidingswerkgroepen van de 
commissie, wie daarbij betrokken zijn en welke zaken worden voorbereid. Het 
eerst overzicht zal op 8 december 2020 bij de vergaderstukken worden gevoegd.  

21 Sluiting

Besluit
De voorzitter sluit de vergadering. 


